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NĚMECKO: Je Německo na cestě stát se skutečnou světovou velmocí?

„…Znovusjednocené Německo chce narušit evropskou rovnováhu. Neboť národní scénář Němců
nemá za cíl uspokojení demokratickým národním státem, ale vytvořením středoevropské velkoříše
mezi Francií na západě a Ruskem na východě. Tak tomu vždy bylo a bude. Je to nutkavý sen Němců
obnovit impérium Římské říše.

Program této mocenské politiky je jednoduchý a téměř stupidní. Jde o věčný trojskok: nejprve
Evropa, pak svět a konečně válka. Tento program stojí na nevykořenitelné představě o ohrožení,
vyplývající ze zeměpisné polohy, a odtud objektivně odvozené nezbytnosti stát se přední evropskou
velmocí…Co je překvapivé, je skutečnost, že německé zájmy zůstaly po léta a staletí stejné – jak
politicky, tak geograficky. Neustále jde o jedno – stabilizace Německa v Evropě, ovládání Evropy,
získání vlivu na východě, v Orientu, v Africe, na Dálném východě.

Německo je na cestě stát se světovou velmocí. Také Německá říše potřebovala 25 let, než v roce
1896 mohl císař Vilém prohlásit, že „ z Německa se stala světová velmoc“. Teprve poté začala
konkurovat obávané a mocné Anglii.

Také nové Německo, až se stane světovou říší, vyzve svého posledního rivala, Ameriku, k měření sil.
Dnes ještě Německo Ameriku potřebuje. Ruku v ruce obě mocnosti chtějí zničit ruské impérium –
vzít ho do kleští. Amerika chce vládnout v Pacifiku a Němci Evropě.

K historii Německa však patří nespokojenost, touha po větší a větší moci, touha vládnout tak jako
slepice vejci. Německo je zase zemí, kde „eros moci“ voní opět mužně…

Jeden bývalý generál francouzského letectva řekl: „Helmut Kohl drží své Germány v šachu, stejně
jako Bismarck v 19. století. Ale po něm převálcují Němci opět celou Evropu od Königsberku na
východě až po poslední kout na Balkáně“.Němci se radují z každého rozšíření Evropské unie.
Spatřují v něm zvětšení německé moci. Skandinávie a Rakousko jsou novými vazaly Německa.“

(Německo a příští válka, Wolfgang Michal, Berlín 1995)

Takže sám Němec o Německu prohlásil, že velké a silné Německo je nebezpečné pro okolní svět. Že
následkem takovéhoto vývoje, může být válka. A to je to poslední, co si přejeme. Usilujeme o
zachování míru, rozvoje, aby každý z nás, bez ohledu na národnost, rasu, mohl prožít lidsky důstojný
život. A v tomto úsilí nám budou nápomocni jistě ne nemnozí Němci. Odsuzovat všechny Němce
šmahem jako drangnachostenisty je hrubou chybou. Nejsme přece politickými rasisty!

Jaké štěstí pro nás, že Německo v současnosti nemá ani sílu, aby EU plně ovládlo, takže zatím jeho
sen o tom, že Německo se stane světovou velmocí, sní zatím jen němečtí sociální demokraté za
podpory tzv. sudetoněmeckého landsmanschaftu.
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